
       

                            Verslag vergaderin Sportraad  
 
                                       26/ 03 / 2025 
 
 
Aanwezig: Johan Bienens, Ward Kennes, Dominique Cnaepkens, Eddy Janssens , Andre 
Buyens, Elise Pauwels ( komt i.p.v. van Loes Kersemans ), Herman Thoné , Geert Laenen en 
Sigrid van Gompel  

Verontschuldigd: Kathleen Maes, Kathleen Luyten, Marie Loos, Tinne Thijs, Jef Proost, Jef 
Keuppens, Rob Wils , Gitte Wouters en Loes Kersemans,  
 
 
1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen. 
 
3. Aandachtspunten uit het verslag/opmerkingen :  
 
De sportlaureatenverkiezingen was wel in orde, maar er is ruimte voor vernieuwing. De 
beeldkwaliteit kan beter, zeker vanuit de clubs zelf die dit bezorgen. Vaak zijn het wel dezelfde 
ploegen ( clubs ) die in de kijker staan. Verschillende sporten met elkaar vergelijken blijft een 
uitdaging. Voor kinderen duurde het evenement wat te lang. Het kan misschien nuttig zijn om 
jeugdige spelers vroeger in het programma te betrekken. De nieuwe datum is vastgesteld op 20 
februari 2025. Er is een kans/mogelijkheid om te communiceren via het gemeentelijk 
informatieblad 
  
3. Inventarisatie van alle noden en wensen voor sportinfrastructuur tijdens deze legislatuur 
met de sportraad bespreken bepalen van prioriteiten en opportuniteiten.  Tegen Pasen van 
dit jaar zou er een overzicht klaar moeten zijn voor de volgende stappen. Dat zijn: 
Fasering, Streven naar gedeeld gebruik waar mogelijk, Financiering door gemeente en 
door de sportclub(s) in beeld krijgen, Aspecten van ruimtelijke ordening, Samenwerking 
met derde partijen (bv. Onderwijsinstellingen, private partners, andere gemeenten …), 
Kostenramingen en Inpassing in het gemeentelijke meerjarenplan 2026-2031.  
 
Op maandag 28 April 2025 zullen alle clubs/verenigingen uitgenodigd worden om deel te nemen 
aan een open moment om noden, ( dromen ) , enz… kenbaar te maken. Dit zal plaatsvinden in 
het ontmoetingscentrum van Lichtaart.  
De leden van de sportraad zullen het onthaal op zich nemen van de verschillende 
sportverenigingen en de werktafels begeleiden. ( notities, verslaggeving, enz.. ) De leden van de 
sportraad zijn op die avond mee moderator, zij vertegenwoordigen daar de sportraad, niet hun 
sportclub. Het programma, doelstellingen, enz… zie bijlagen.   
 



4. Vastleggen van de functie en doel van de sportraad in de nieuwe legislatuur: Wat 
verwacht het gemeentebestuur van de sportraad en wat mag de sportraad van de gemeente 
verwachten? Hoe verhogen we ons draagvlak om meer (of alle) sporttakken samen te 
brengen?  Moet dat in de sportraad of kan het op een andere manier? 
  
Tijdens de vorige legislatuur is er te weinig rekening gehouden met de vraag naar adviezen.  
Een heropwaardering van de sportraad en strategische focus voor de komende bestuursperiode 
zou de doelstelling moeten zijn.   
Sinds de coronaperiode is de werking van verschillende gemeentelijke adviesraden stilgevallen 
of aanzienlijk verminderd. Enkel de sportraad is actief gebleven en heeft een belangrijke rol 
opgenomen in het ondersteunen van het sportieve leven binnen de gemeente. In de nasleep van 
de pandemie zijn bepaalde raden samengevoegd, en vandaag is er nood aan een herziening van 
het huidige model. 
 
Belang van adviesraden : De adviesraden zijn cruciaal in een goed werkende lokale democratie. 
Ze vormen een brug tussen de bevolking en het gemeentebestuur en zorgen ervoor dat het beleid 
gedragen wordt vanuit de praktijk. Reglementen, beleidskeuzes, budgetverdelingen en 
projectvoorstellen moeten waar mogelijk vooraf besproken worden met de betrokken raden. Dit 
versterkt het draagvlak en zorgt voor meer transparantie. 
Strategische klemtonen voor de komende jaren: We willen als gemeente inzetten op enkele 
belangrijke maatschappelijke uitdagingen. Thema’s die in de komende jaren prioritair besproken 
en aangepakt moeten worden, idealiter samen met de betrokken adviesraden: 
Sport & gezondheid: Focus op niet-georganiseerde sportvormen (wandelen, fietsen, 
loopomlopen, open sportparken,...), Blijvende ondersteuning van sportclubs die het momenteel 
zeer goed doen, Intergenerationele sportinitiatieven (vb. ouderen en jongeren samen in 
beweging) Het organisatie van een adviesradenforum: jaarlijkse bijeenkomst met alle raden om 
ervaringen te delen en gezamenlijke thema’s te bespreken;  Aanpassing van het reglement indien 
nodig (vb. vereenvoudiging samenstelling of quorum) 
 
Besluit : Het is essentieel om adviesraden niet als een verplicht nummer te beschouwen, maar als 
een essentieel instrument om tot gedragen en toekomstgericht beleid te komen. Thema’s zoals 
sport, ouderen, jeugd en duurzaamheid verdienen hierbij bijzondere aandacht. Nu is het moment 
om te herlanceren, te verbinden en vooruit te kijken.  
 
5. Aanpassingen sportcentrum Molenstraat (geplande werken) 
 
 Zal overgemaakt worden vanuit de gemeente.  
 
6. Varia  
 
Informatie rond sportgids is momenteel in voorbereiding en zal intern vanuit de gemeente 
worden uitgewerkt. ( op papier, website, enz… )  
 
De vloer waar de basketbalploeg “ Baskas “ momenteel trainingen en wedstrijden speelt zou in 
minder goede staat zijn. De gemeente heeft deze vloer laten keuren en zou wel degelijk voldoen 
aan de noden/normen. Het verslag van deze keuring zal overgemaakt worden aan de 
vertegenwoordiging van de club Baskas.   
 
Einde vergadering: 22.30 u 
De secretaris        De Voorzitter 
Cnaepkens Dominique      Johan Bienens  


